
 
 
 
 
 
 
 
 
datum: 20 juli 2023 

 
 
NIEUWSBRIEF 14 
 
 
Beste buren, 
 
Algemene ledenvergadering (ALV) en tweede feestelijke buurtmiddag 
Op 10 juni vond bij het dierenpension van Jolanda 
en Paul van Rossum aan de Wildveldseweg de 
Algemene Leden Vergadering plaats gevolgd door 
onze tweede feestelijke buurtmiddag. Het was 
tropisch warm die middag, maar dat mocht de 
pret niet drukken. 80 buren hadden zich 
aangemeld. Leuk en goed om weer met veel 
buren samen te zijn en elkaar beter te leren 
kennen. Voor leden was het een mogelijkheid met 
het bestuur in gesprek te gaan. Voor het bestuur 
bood het gelegenheid om verantwoording aan de 
leden af te leggen en te polsen wat onze leden 
voor onze polder belangrijk vinden.  
 
De ALV was weer kort maar krachtig 
De stukken zijn besproken en onze secretaris Kees heeft verslag gedaan van de activiteiten en 
resultaten van Ons Polderhart. Omdat de kascommissie 2022, bestaande uit Raoul van Aalst 
(Gerverscop 7a) en Pieter Gevers Deynoot (Gerverscop 4a) beiden helaas niet aanwezig konden zijn, 
heeft onze penningmeester Martin hun schriftelijke verklaring voorgelezen: de financiële administratie 
is bekeken en correct bevonden. Ook kwamen van verschillende leden goede vragen en suggesties 
naar voren, zoals het organiseren van een dag om stekjes te ruilen en oude spulletjes van onze zolders 
te ruilen of te verkopen. Hetty en Danielle nemen het voortouw. Verder is de ledenvergadering 
akkoord gegaan met het voorstel om de jaarlijkse contributie voor 2023 naar 30 euro te verhogen, om 
daarmee de onderhoudskosten van de AED te bekostigen. Je kunt alles nalezen in het bijgevoegde 
verslag van de Algemene Ledenvergadering. 
 
Oproep - ledencontributie nu graag overmaken 
Hierbij de oproep aan alle leden om de contributie over 2023 van € 30 graag over te maken op 
NL50RABO03640 ten name van Gebiedscoöperatie Ons Polderhart U.A. onder vermelding van je 
naam en adres. Dankjewel (Ons Polderhart verstuurt geen facturen!) 
 
Feestelijke buurtmiddag 
De ledenvergadering liep naadloos over in de feestelijke buurtmiddag. Met hartelijke dank weer aan 
de Ons Polderhart feestcommissie. Nu werd het lekker vol bij het dierenpension van Paul en Jolanda 
en kwamen er nog meer leden ook met hun kinderen.  

Foto: Proosten op de leden en bestuur van OPH 



Het springkussen van de zus van Tim bleek een groot succes en 
niet alleen voor de kinderen. 😊 Schoenen uit en brillen af. Het 
namenspelletje van Marlies Molenaar (Gerverscop 31b) hielp 
weer om in gesprek te komen met buren die je wellicht nog 
niet kende. En met de snacks van Ad Goes, het overheerlijke ijs 
van IJsboerderij de Morgen, en de lekkernijen die diverse leden 
meebrachten was ook de inwendige mens weer goed verzorgd.  
Heel fijn dat we de ALV en buurtmiddag bij Paul en Jolanda van 
Rossum konden organiseren. Paul en Jolanda bedankt!  Wie 
stelt volgend jaar zijn\haar terrein voor de ALV en buurtmiddag 
beschikbaar? We zijn nu twee keer op de Wildveldseweg 
geweest. Wie op de Gerverscop stelt volgend jaar 2024 zijn erf 
ter beschikking? 
 
Touwtrekken 
Oh ja, en natuurlijk niet te vergeten, het jaarlijkse hoogtepunt, in het weiland van Martin den Bruinen 
vond weer het touwtrek-event plaats. Omdat de fanatieke wedstrijd vorig jaar tussen Gerverscopse en 
Wildveldse trekkers leidde tot de breuk van het touw, met ook enkele lichtgewonden, is er dit jaar 
gezorgd voor een professioneel touwtrekkers touw. Dit jaar dus geen enkel risico.    
 

 
 
 
Er waren weer wedstrijden tussen leden van de Gerverscop en de Wildveldseweg, tussen boeren en 
burgers, tussen even en oneven huisnummers. En heel bijzonder dit jaar was de wedstijd van de Opa’s 
en Oma’s tegen de kinderen, die onze oudjes helaas kansloos hebben verloren. 
 

 
 
 

Foto: Het schatje van het jaar 

Foto: Wildveldseweg tegen de Gerverscop 

Foto: Oudjes kansloos tegen de kinderen Foto: Luide aanmoedigingen van het publiek 



AED en je aanmelden als vrijwillige burgerhulpverleners 
 Op de ALV is een oproep gedaan voor meer reanimatie vrijwilligers. Niemand van de AED cursus bleek 
zich ook als burgerhulpverlener te hebben aangemeld; Dan weet je dus niet dat je buurman of vrouw 
dringend je hulp nodig heeft! De oproep is niet zonder succes gebleven, 5 vrijwilligers hebben dat na 
de ALV nu wel gedaan. Toch vragen wij dat zoveel mogelijk mensen zich nog opgeven. Hoe meer 
mensen, hoe meer kans voor een onverhoopt slachtoffer. En je kan elkaar helpen en aflossen bij de 
reanimatie. Meld je daarom aan bij www.hartslagnu.nl! Dit geldt ook voor bewoners die een BHV-
diploma hebben en voor het werk op hun werkadres  al zijn aangemeld. Misschien willen die zich voor 
de buurt ook van uit hun huisadres aanmelden. 
 
Hoe gaat de procedure ook al weer als er een oproep komt? 
 
Op de cursus hebben we geleerd dat je alleen hoeft te kunnen reanimeren en de AED te gebruiken. Als 
je burgerhulpvrijwilliger bent en er wordt een hartstilstand in onze buurt gemeld, dan krijg je een 
oproep op je mobiele telefoon. Zeker in het buitengebied krijgen meerdere hulpverleners tegelijk een 
oproep en dus is de kans groot dat je samen met een van de buren de hulp verleent. Dat is goed. De 
één kan dan reanimeren-door pompen zuurstof geven, de ander kan de AED halen en gebruiken, tot 
de ambulance arriveert en alles overneemt. Ondertussen hebben jullie als burgerhulpvrijwilliger het 
slachtoffer meer kans op overleven geboden.  
 
Tot slot, het kan zijn dat je als vrijwilliger niet thuis bent, of je niet goed voelt, of er een andere 
aanleiding is om te denken “ik wil nu eigenlijk niet”. Het opnemen van de telefoon is niet verplicht. 
 
Weer meer zonnepanelen in onze polder 
Ondertussen gaat de aanleg van zonnepanelen in onze polder gestaag verder. Heel goed hoe we zo 
steentje voor steentje bijdragen aan de energietransitie, en natuurlijk ook aan ons eigen portemonnee. 
😊 

 
 
 
  

Foto: 145 zonnepanelen bij Fam. Vergeer 
Gerverscop nr. 6 

Foto: 70 extra panelen bij Fam. Blonk 
Gerverscop nr. 20 & 21 



Bloeiende Bermen 
De zomer is begonnen. Er zijn in diverse bermen mooie 
voorjaarsbloeiers geweest. De een had wat meer succes, de 
ander wat minder. Bloeiende bermen en de biodiversiteit erin 
is een zaak van lange adem en is niet direct gerealiseerd.  
Dat geldt ook voor de afspraken met de gemeente hierover. 
Mogen we nu wel of niet bermen in eigen beheer? Diverse 
gesprekken zijn daarover met de gemeentebeheerder 
gevoerd. Daarbij is gesproken over grotere aan-een-gesloten 
stukken berm, die een groeimodel kunnen vormen waarbij 
nieuwe stukken zich kunnen aansluiten zodat straks een lang 
lint wordt gecreëerd. Hoe mooi zou dat zijn! Als eerste stap is 
nu een overeenkomst voorgesteld tussen gemeente en Ons 
Polderhart, waarvoor Joost de coördinator is. De 
overeenkomst betreft nu de bermen die behoren bij 
Gerverscop 3, 4, 4a  en aan het eind van de Gerverscop nrs 31, 
32, 33. 

 
 

In de overeenkomst staat in ieder geval de 
afspraak dat we twee keer per jaar maaien en het 
maaisel afruimen. Zo hebben we begin deze 
maand (ondanks de regen) weer een gezellige 
ochtend gehad met de enthousiaste bloeiende 
bermen groep. De koffie was bij Jaap, Hans heeft 
gemaaid en Ad heeft het gras geschud en 
vervolgens is het door Hans meegenomen.  

 
 

 

 
 
 
Wil jij reageren op deze nieuwsbrief, wil je actief meedoen bijvoorbeeld met de stekjesmarkt, of heb 
je een vraag of opmerking aan het bestuur, stuur dan een email naar info@onspolderhart.nl. 

Met vriendelijke groet, 
Hans, Kees, Tim, Martin, Jan-Willem, Joost, Danielle en Arnold 

Foto’s: Het bloeiende bermen-team aan de slag met de eerste maaibeurt 


